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Palotás Község Önkormányzata 

Képviselő-testületének 
 

16. számú nyilvános ülési 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. szeptember 17-én  

    megtartott nyilvános üléséről 
 
N a p i r e n d: 
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az építményadóról szóló  
     12/2013. (IX.29.) rendelete módosítására          11/2015.(IX.18.) rendelet 
       Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
2./ A Palotási Gyermeklánc Óvoda beszámolója a 2014/2015 nevelési évről 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester            77/2015.(IX.17.) határozat 
      Meghívott: Krekács Istvánné óvodavezető      78/2015.(IX.17.) határozat 
 
3./ Tájékoztatás a Palotási Gyermeklánc Óvoda nyersanyag beszerzésének felülvizsgálatáról  
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester                                    79/2015.(IX.17.) határozat 
      Meghívott: Krekács Istvánné óvodavezető 
 
4./ Települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő  
      támogatásra támogatási igény benyújtása és önerő vállalása         80/2015.(IX.17.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
5./  Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése  
      Társuláshoz Hévízgyörk Község Önkormányzatának csatlakozására 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester      81/2015.(IX.17.) határozat 
 
6./ Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése  
      Társulás 2015. év I. félévi beszámolója elfogadására     82/2015.(IX.17.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
7./  Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése  
      Társulás KEOP-1.1.1/B/10-11-2013-0004, valamint a KEOP-1.1.1/C/-13-2013-0011    
      azonosítószámú projektekhez kapcsolódó közbeszerzési tervek elfogadására     
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester      83/2015.(IX.17.) határozat 
 
8./  Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése  
      Társulás Társulási Megállapodás módosításának elfogadására    84/2015.(IX.17.) határozat 
      Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester 
 
9./ Egyebek: 

a.) Területi képviselői fórumok időpontjának meghatározása 
b.) Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
c.) Idősek Napja időpontjának meghatározása 
d.) Rendezvénysátor           85/2015.(IX.17. határozat 
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e.) Tóparti gát alatti terület rendezése                             86/2015.(IX.17. határozat 
f.) Közművelődési érdekeltségnövelő pályázat 
g.) Fásítás, virágosítás 
h.) 2014-2020 közötti uniós pályázatok 
i.) Tóparti rendezvény 
j.) Rendezvénytér 
k.) Szintai Építő Kft iparűzési adó mentesség kérelme    87/2015.(IX.17.) határozat 
l.) Közérdekű munkavégzés 
m.) Befektetőkkel, vállalkozókkal egyeztetések     88/2015.(IX.17.) határozat 
           89/2015.(IX.17.) határozat 
n.) Palotási Polgárőr Egyesület részére visszatérítendő támogatás biztosítása 

               90/2015.(IX.17.) határozat 
o.) Év települése pályázat 
p.) Műfüves pályázat 
q.) Biogazdálkodás, zöldhulladék hasznosítás és komposztálás tanfolyam 
           91/2015.(IX.17.) határozat 
r.) Ifjúsági Vöröskereszt önkormányzati támogatás elszámolás 
           92/2015.(IX.17.) határozat 
s.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye 
t.) Palotási Általános Iskola intézményi tanácsába delegált önkormányzati képviselő  

          megválasztása         93/2015.(IX.17.) határozat 
u.) Palotási Hírek szerkesztőbizottságába tag delegálása    94/2015.(IX.17.) határozat 
v.) Szennyvízberuházással kapcsolatos problémák 
w.) Héhalom Önkéntes Tűzoltóság megalakítása 
x.) Megyenap 
y.) Szociális szövetkezetből való kilépés      95/2015.(IX.17.) határozat 
z.) Palotás Község Önkormányzata Esélyegyenlőségi Terv (2015-2020) elfogadása 
           96/2015.(IX.17.) határozat 
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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
16. számú nyilvános ülési 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. szeptember 17-én  
                megtartott nyilvános üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Almási Lajos, 
Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző, Krekács Istvánné óvodavezető 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következő: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az építményadóról szóló  
     12/2013. (IX.29.) rendelete módosítására 
2./ A Palotási Gyermeklánc Óvoda beszámolója a 2014/2015 nevelési évről 
3./ Tájékoztatás a Palotási Gyermeklánc Óvoda nyersanyag beszerzésének felülvizsgálatáról  
4./ Települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő  
     támogatásra támogatási igény benyújtása és önerő vállalása     
5./ Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése  
     Társuláshoz Hévízgyörk Község Önkormányzatának csatlakozására 
6./ Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás  
     2015. év I. félévi beszámolója elfogadására 
7./ Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás  
     KEOP-1.1.1/B/10-11-2013-0004, valamint a KEOP-1.1.1/C/-13-2013-0011 azonosítószámú  
     projektekhez kapcsolódó közbeszerzési tervek elfogadására     
8./ Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése  
     Társulás Társulási Megállapodás módosításának elfogadására 
9./ Egyebek: 

a.) Területi képviselői fórumok időpontjának meghatározása 
b.) Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
c.) Idősek Napja időpontjának meghatározása 
d.) Rendezvénysátor 
e.) Tóparti gát alatti terület rendezése 
f.) Közművelődési érdekeltségnövelő pályázat 
g.) Fásítás, virágosítás 
h.) 2014-2020 közötti uniós pályázatok 
i.) Tóparti rendezvény 
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j.) Rendezvénytér 
k.) Szintai Építő Kft iparűzési adó mentesség kérelme 
l.) Közérdekű munkavégzés 
m.) Befektetőkkel, vállalkozókkal egyeztetések 
n.) Palotási Polgárőr Egyesület részére visszatérítendő támogatás biztosítása  
o.) Év települése pályázat 
p.) Műfüves pályázat 
q.) Biogazdálkodás, zöldhulladék hasznosítás és komposztálás tanfolyam 
r.) Ifjúsági Vöröskereszt önkormányzati támogatás elszámolás 
s.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye 
t.) Palotási Általános Iskola intézményi tanácsába delegált önkormányzati képviselő  

          megválasztása 
u.) Palotási Hírek szerkesztőbizottságába tag delegálása 
v.) Szennyvízberuházással kapcsolatos problémák 
w.) Héhalom Önkéntes Tűzoltóság megalakítása 
x.) Megyenap 
y.) Szociális szövetkezetből való kilépés 
z.) Palotás Község Önkormányzata Esélyegyenlőségi Terv (2015-2020) elfogadása 

 
I. NAPIREND: 
 
Javaslat Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének az építményadóról szóló 

12/2013. (IX.29.) rendelete módosítására 
(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Az építményadóról szóló rendeletünk tartalmaz egy olyan 
mentességi okot, amely ellentétben áll a helyi adókról szóló 1990. évi C. törvény 7. § e) 
pontjával, vagyis azon ingatlanok után építményadó szedhető, amely után iparűzési adót 
fizetnek, amely ingatlanra vonatkozóan ilyen tevékenységet folytatnak, tehát mentességben 
nem részesíthetők azok az ingatlantulajdonosok a zártkertben, akik iparűzési adó hatálya alá 
tartozó tevékenységet folytatnak. A Kormányhivatal Törvényességi Felügyeleti Osztálya kérte, 
hogy ezt a mentességi okot a jogszabályi ütközésre tekintettel vegyük ki a rendeletből.  
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül elfogadja a rendelet-
tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

11/2015. (IX.18.) önkormányzati rendelete 
 

az építményadóról szóló 8/2013. (IX.29.) önkormányzati rendelete módosításáról 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
A képviselő-testületi ülésre megérkezik Hasznosi Norbert, így a képviselők létszáma 7 
főre módosul. 
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II. NAPIREND: 
 

A Palotási Gyermeklánc Óvoda beszámolója a 2014/2015 nevelési évről 
(beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Komáromi Tibor alpolgármester: Nagyon sok mindenről szó esik a beszámolóban, de 
vártam, hogy a gyermekekről több szó essen, illetve a szülőkkel való kapcsolatról, miben 
segítenek az óvodának, iskolával milyen a kapcsolat. A 17 tanköteles gyermekből 9 fő ment 
iskolába, ennek mi az oka, a szülő kérésére történt így? 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Eddigi tapasztalat az volt, hogy a beszámoló a személyi, 
tárgyi feltételekről szólt, arról  hogyan teljesült a munkaterv, de amennyiben ilyen kérés van, 
szívesen több tájékoztatást is adok. Én a szülőkkel kapcsolatban problémát továbbra sem 
érzékelek. A szülők valóban sokat segítenek, támogatnak, sok mindent behoznak az 
intézménybe, így a költségvetésünkben a készletbeszerzésnél jelentős összeget tudunk 
spórolni.  
A 17 tanköteles gyermekből valóban csak 9 gyermek ment iskolába, eddig május 31. volt az a 
határidő, hogy aki addig betölti a 6 éves kort mehet iskolába, most ezt módosították augusztus 
31.-ére, ez az egy éves érési folyamat a gyermek hasznára van, ha meg tudjuk tenni, hogy 
maradhat. 
A kerítésünk épül, nagyon szép lesz esztétikailag is.  
A sóterápiás készülék beszerzésével kapcsolatban megvizsgáltuk a költségvetést a pénzügyi 
ügyintézővel, azt láttuk, hogy idén is nagyon takarékosan gazdálkodtunk és van 
maradványunk, ezért erősen szorgalmazzuk a készülék beszerzését. Már most látszik az, hogy 
a 2015. évi állami támogatás elszámolásakor vissza kell fizetni a támogatásból egy jelentős 
részt. A két sóterápiás készülék beszerzése kb. 500.000.-Ft-ot jelentene. Ha valami nem várt 
esemény történne, akkor sem leszünk bajba, ez az összeg pedig rendelkezésre áll a 
költségvetésben.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Személyi változásokkal kapcsolatban meg voltak 
pályáztatva az álláshelyek? 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: A dajkai állás határozott időre szól, a határozatlan időre 
alkalmazott dajka távollétére vonatkozóan, ezt nem kell meghirdetni hiszen határozott idejű. 
Az állásra dajka végzettségű személy, Varga Istvánné lett felvéve. A konyhai dolgozó is 
határozott idejű, a pályázat itt is ki volt írva, és azt az állást is majd meg kell hirdetni, ha a 
másik dolgozó nyugdíjba megy. Az élelmezésvezetői állás meg volt hirdetve, pályázati eljárás 
keretében került kiválasztásra. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Az élelmezésvezető munkaköri leírásában mi szerepel? Úgy 
tudom voltak olyan feladatok is, melyek nem kimondottan élelmezésvezetői, hanem nevelési 
feladatok is. 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Élelmezésvezető-gazdasági ügyintéző, tehát ügyintézői 
feladatokat is ellát. 
 
Szabó Mihály polgármester: A konyha felújítására benyújtott pályázat sajnos tartaléklistára 
került, ennek ellenére a fertőtlenítő festés, meszelés elkészült, valamint a nagytakarítás kapcsán 
további elmaradt feladatokat is meg tudtunk oldani. 
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A sóterápiás készülék beszerzését mindenképpen támogatnám, éljünk azzal a lehetőséggel, 
hogy ne kelljen állami támogatást visszafizetni.  
Az óvodai kerítés felújítása a napokban elkészül. A babaházak felújítása is folyamatban van, a 
tetőszerkezet már elkészült. Sportpálya kialakítása is felajánlásból elkészül az óvoda területén. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Az óvoda megtakarítása miből adódik? 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Minden évben betervezünk szolgáltatásokra, 
készletbeszerzésre, szakmai anyagra, az előző évhez viszonyítva, ebben az évben sikerült 
spórolnunk, ebből adódik a megtakarítás. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Az élelmezésvezető munkaköri leírásába bekerült a nyersanyag 
gazdaságos beszerzése? 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: A nyersanyag gazdaságos beszerzése és időszakonkénti 
felülvizsgálata belekerült a munkaköri leírásba. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a beszámolót és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

77/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
2014/2015 nevelési évről szóló beszámolóját elfogadja. 

 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
 

78/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
részére két darab sóterápiás készülék megvásárlásához hozzájárul. 
 

            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
III. NAPIREND: 
 
Tájékoztatás a Palotási Gyermeklánc Óvoda nyersanyag beszerzésének felülvizsgálatáról 

(tájékoztatás a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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Szabó Mihály polgármester: A táblázat a képviselők részére kiküldésre került, mely 
tartalmazza a beérkezett ajánlatokat. Úgy kértük, hogy minden területre vonatkozóan legalább 
három árajánlat legyen kérve, ennyi érkezett be ami a táblázatban látható. 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: A szerződéseinkben az a jó, hogy nem kell teljesen 
felmondani, jeleztük a jelenlegi hússzállító felé, hogy egyenlőre nem tőle fogunk vásárolni, de 
nincs a három hónapos felmondás. 
 
Szabó Mihály polgármester: Jövőre vonatkozóan az a kérés, hogy legalább félévente térjünk 
vissza a nyersanyagbeszerzések felülvizsgálatára, mivel az árak változnak, új szolgáltató, 
szállító jöhet a területre.  
 
Krekács Istvánné óvodavezető: A jövőre vonatkozóan a nyersanyag gazdaságos beszerzését 
nemcsak a képviselő-testület fogja szorgalmazni, hanem központilag is, hiszen most már 
nagyrészt az állam pénzét használjuk, nem pedig a szülők pénzét a gyermekek étkeztetésére.  
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Zöldárura vonatkozóan nincs árajánlat? 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Bali Tímeától gondoltunk még kiegészíteni a mostani 
beszállítót, ezt nem tettük bele a felsorolásba. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: A COOP ABC nem adott ajánlatot? 
 
Krekács Istvánné óvodavezető: Nem kértünk tőlük ajánlatot, nagyon magasak az áraik. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A felülvizsgálatra vonatkozó döntés meghozatalakor elhangzott, 
hogy a szezonális áruknál, zöldség-gyümölcs hetente változó az ár, ezért erre vonatkozóan 
mindig a legkedvezőbb, legolcsóbb kerüljön megvásárlásra. 
 
Szabó Mihály polgármester: Mindig igyekszünk a legjobb minőségű árut a legjobb áron 
vásárolni, így a zöldségféléket, gyümölcsöket is, lehetőleg helyi vállalkozóktól.  
Szeptember 30-ig kérem legyen minden helyi üzlettől, vállalkozótól árajánlat kérve, a régi 
beszállítóktól is, októberi ülésen visszatérünk és újra tárgyaljuk ezt a  kérdést. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a beszámoló elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, tartózkodás nélkül elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

79/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Palotási Gyermeklánc Óvoda 
főzőkonyhájának nyersanyag beszerzésére vonatkozóan felkéri az óvodavezetőt, hogy 
ismételten kérjen árajánlatot minden helyi és helyben működő vállalkozástól és a 
beérkezett árajánlatok ismeretében a október havi ülésén a nyersanyagbeszerzés 
felülvizsgálatát újratárgyalja. 

 
            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester, Krekács Istvánné óvodavezető 
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IV. NAPIREND: 
 

Települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó kiegészítő 
támogatásra támogatási igény benyújtása és önerő vállalása 

(határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

dr. Tóth Gabriella jegyző: Idei évben is kiírásra került a pályázat szociális célú tüzelőanyag 
igénylésére. Szociális tüzifát a településen lakásfenntartási támogatásban részesülők 2014. 
decemberi, 2015. januári és februári átlagszáma alapján lehet igényelni. Nálunk az átlag 
alapján az adott hónapokban 7 fő részesült lakásfenntartási támogatásban, személyenként 2 m3 
tüzifa igényelhető, tehát 14 m3 tüzifára nyújthatunk be igényt. Ehhez a támogatás 14.000.-Ft 
erdei m3-ként kemény lombos tüzifa esetén, ennek önrészét kell vállalni az önkormányzatnak, 
mely 1.000.-Ft+áfa m3-ként, tehát összesen 17.780.-Ft, valamint ennek a szállítási költségét. 
Tavalyi évben is három helyről kértünk ajánlatot, a Bujáki Erdészet ajánlata volt a 
legkedvezőbb. A szociális célú tüzifára vonatkozóan rendeletet már nem kell alkotnunk, a 
települési támogatásról szóló rendeletben a szociális tüzifára vonatkozó szabályok is beépítésre 
kerültek. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
80/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatási igény nyújt be a 
települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó 
kiegészítő támogatásra.  
A támogatási igényt 14 m3 tűzifa támogatására nyújtja be, melynek önrészét 17.780 
forint összeggel és annak szállítási költségét az Önkormányzat vállalja. 

           A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási igény benyújtására. 
             
            Határidő: 2015. szeptember 30. 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 

 
 

V. NAPIREND: 
 

Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társuláshoz Hévízgyörk Község Önkormányzatának csatlakozására 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Hévízgyörk Község Önkormányzata csatlakozási szándékát 
fejezte ki a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társuláshoz. 
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Hasznosi Norbert képviselő: A hulladékszállító felé szerencsés lenne jelezni, hogy a szelektív 
hulladékgyűjtés minden második héten történjen, ne csak minden hónap második és negyedik 
pénteki napján. 
 
Szabó Mihály polgármester: Beszéltünk már erről, jeleztem a közszolgáltató felé, de 20 
település tartozik hozzájuk, minden településen így történik a szállítás, következő társulási 
ülésen képviselni fogom ezt a kérést. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

81/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
támogatja Hévízgyörk Község Önkormányzatának csatlakozását a Társuláshoz. 
 

            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
VI. NAPIREND: 
 

Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társulás 2015. év I. félévi beszámolója elfogadására 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Társulás elkészítette a 2015. I. félévről szóló pénzügyi 
beszámolóját, mely a képviselők részére megküldésre került, javaslom a beszámoló 
elfogadását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
82/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
a Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
jelen határozati javaslat mellékletét képező 2015. I. félévi beszámolóját jóváhagyja. 

           
Határidő: értelemszerűen 

            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
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VII. NAPIREND: 
 

Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 
Társulás KEOP-1.1.1/B/10-11-2013-0004, valamint a KEOP-1.1.1/C/-13-2013-0011 

azonosítószámú projektekhez kapcsolódó közbeszerzési tervek elfogadására 
(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: A Társulás elkészítette a KEOP 1.1.1/B/10-11-2013-0004, 
valamint a KEOP 1.1.1/C/-13-2013-0011 azonosítószámú projektjeihez kapcsolódó 
közbeszerzési terveket, melyek elfogadását javaslom. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
83/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
jelen határozati javaslat melléklete szerint elfogadja a KEOP 1.1.1/B/10-11-2013-0004, 
valamint a KEOP 1.1.1/C/-13-2013-0011 azonosítószámú projektjeihez kapcsolódó 
közbeszerzési terveket. 
 

            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 

 
VIII. NAPIREND: 

 
Javaslat a Hatvan és Környéke települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése 

Társulás Társulási Megállapodás módosításának elfogadására 
(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Tekintettel arra, hogy Hévízgyörk Község Önkormányzata 
csatlakozott a társuláshoz szükségessé vált a Társulási megállapodás módosítása. Javaslom a 
módosításokkal egységes szerkezetbe fogalt Társulási megállapodás elfogadását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
84/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
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jelen határozati javaslat melléklete szerint elfogadja a Társulási megállapodás 
változásokkal egységes szerkezetbe foglalt szövegét. 

 
            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
IX. Egyebek: 
 
a.) Területi képviselői fórumok időpontjának meghatározása 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Három képviselői terület meghívása folyamatban van a 
lakossági területi fórumra. Szeptember 23-án 17,30 órára hívtuk össze Siposné Kiss Mónika és 
Komáromi Tibor képviselőkkel a fórumot.  
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy a másik három képviselői terület is együtt 
kerüljön meghívásra a jövő hétre. Kérem a képviselőket, hogy egyeztessenek időpontot a 
Művelődési Házzal.  
Korábbiakban arról volt szó, hogy a képviselő-testület tagjai végigjárják a területüket, 
összegyűjtik a szennyvízbekötéssel kapcsolatos tapasztalatokat, problémákat, erről kérnék 
tájékoztatót. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A fórumon szeretnénk a lakossággal a 
szennyvízbekötéssel kapcsolatos kérdéseket megbeszélni. 
 
b.) Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
 
Szabó Mihály polgármester: A közmeghallgatás időpontját javaslom meghatározni 
szeptember 28. 18 órai kezdettel. 
 
A Képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag egyetért. 
 
c.) Idősek Napja időpontjának meghatározása 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom a rendezvény időpontjának 2015. október 7. 14,30 óra 
meghatározását, a képviselő-testület rendezvénye, így minden képviselőnek jelen kell lenni és 
együtt köszöntjük a 60 éven felülieket. 
 
A Képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag egyetért. 
 
d.) Rendezvénysátor 
 
Szabó Mihály polgármester: Az önkormányzat tulajdonában lévő 18x6 m-es 
rendezvénysátrat többen kérték, magánszemélyek és önkormányzatok is. Ezt nem szoktuk 
kölcsönözni, jeleztem, hogy véleményeztetem a képviselő-testülettel, hogy mi legyen, 
kölcsönadjuk-e,  vagy kizárólag önkormányzatok részére adjuk kölcsön, kérjünk-e valamilyen 
díjat érte.  
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Komáromi Tibor alpolgármester: Javaslom, hogy önkormányzatoknak, intézményeknek 
ingyenesen adjuk kölcsön, olyan állapotba kérjük vissza, ahogy kapták. Magánszemélyek is 
megkaphatják bizonyos költségtérítés ellenében, de az önkormányzatok előnyt élvezzenek. 
 
Szabó Mihály polgármester: Esküvőre is kérte magánszemély a Művelődési Házba a sátrat. 
 
Almási Lajos képviselő: Javaslom esküvőre a Művelődési Házba adjuk oda 20.000.-Ft-ért, 
egyébként csak önkormányzatoknak, civil szervezeteknek, intézményeknek. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

85/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy döntött, hogy rendezvénysátrát 
önkormányzatoknak, intézményeknek, civil szervezeteknek térítésmentesen, 
Művelődési Házban tartandó esküvőkre magánszemélyeknek pedig 20.000.-Ft-os díjon 
kölcsönzi. 

 
            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
e.) Tóparti gát alatti terület rendezése 
 
Szabó Mihály polgármester: Korábban volt arról döntésünk, hogy a tóparton a gát alatti 
terület tulajdonosait szólítsuk fel a rendbetétel érdekében. A felszólítások kiküldése 
folyamatban van. Érkeznek visszajelzések, próbálok tárgyalni a tulajdonosokkal, már 
felajánlások is voltak az önkormányzat javára, erről a területről és a zártkerti részről is. A 
fejlesztés során ezen a területen jó lenne kialakítani területeket, sportterületet, akár együtt a 
Horgászegyesülettel. Azt kérem a testülettől, hogy döntsünk abban, hogy minden felajánlást 
elfogadunk, ha már az önkormányzat tulajdonában van, akkor esetlegesen tudunk cserélni is 
területet. Valamennyi felajánlást fogadjunk el és vállaljuk be az ügyvédi költségeket és a 
kitakarítás költségét. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Ha az önkormányzat tulajdonába kerül néhány terület, akkor 
kaszálásra is fel tudjuk ajánlani. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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86/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a tóparti gát alatti területről és a zártkerti övezetből az ingatlantulajdonosok által 
az ingatlanuk tulajdonjogának átruházására érkezett ajánlatokat fogadja, a felajánlott 
ingatlanok tulajdonjogát ajándékozás jogcímen vagy jelképes vételáron az 
Önkormányzat részére megszerezze, a tulajdonjog megszerzése érdekében az 
ajándékozási vagy adásvételi szerződést megkösse vállalva az ezzel járó ügyvédi 
költségeket. 

             
Határidő: folyamatosan 

            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
f.) Közművelődési érdekeltségnövelő pályázat 
 
Szabó Mihály polgármester: Pályázatot nyújtottunk be közművelődési érdekeltségnövelő 
támogatásra vonatkozóan a Művelődési Ház vizesblokkjának felújítására. Sajnos a pályázaton 
összesen csak 145.000.-Ft-ot nyertünk eszközbeszerzésre. Ebből a felújítás nem valósítható 
meg. 
 
g.) Fásítás, virágosítás 
 
Szabó Mihály polgármester: A település rendezése, szépítése, fásítása, virágosítása aktuálissá 
vált, arról beszéltünk, ha véget ér a szennyvízprogram, akkor foglalkozunk ezzel a kérdéssel. 
Erre vonatkozóan kérek javaslatokat, nekem tetszett régen, hogy valamennyire egységes volt a 
főút. A fórumok alkalmával is kérjük ki a lakosság véleményét. El kellene kezdeni, először a 
főúton, majd a település többi részén is. Az előző testületnél a temető fásítása is felmerült, ezen 
is lehet gondolkodnunk, lehetőség és keret is lenne erre. 
 
h.) 2014-2020 közötti uniós pályázatok 
 
Szabó Mihály polgármester: Tájház, faluház kialakítására is lenne lehetőség, ehhez egy régi 
típusú házat tudnánk vásárolni, amit ki tudnánk alakítani tájháznak. Ebben állandó kiállítást 
lehetne tartani az összegyűjtött régiségekből. Bízunk benne, hogy lesz ilyen pályázat a jövőben 
és ezzel tudunk élni. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Ezt jó ötletnek tartom. Kimondottan régi típusú házat kellene 
keresni erre a célra. 
 
i.) Tóparti rendezvény 
 
Szabó Mihály polgármester: Beszéltünk arról, hogy jó lenne jövő évben egy nagyobb 
szabású rendezvényt a tóparton rendezni. Mindenképpen, ha úgy gondoljuk, hogy 
megrendezzük, akkor időben el kell kezdeni az előkészületeket. Javaslom, hogy gondoljuk át 
és következő testületi ülésen foglalkozzunk ezzel a témával. Úgy gondolom, hogy a tó és 
környezete most érett meg arra, hogy egy nagyobb rendezvényt összehozzunk. Ha eldöntöttük, 
hogy megrendezzük, akkor a Horgászegyesülettel le kell ülnünk ezügyben egyeztetni. 
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j.) Rendezvénytér 
 
Szabó Mihály polgármester: A templommal szemközti területen, ami a nagyobb 
rendezvényeink helyszíne, van egy gazos szőlőrész, ami elég zavaró, ezt a területet szerencsés 
lenne megvásárolni az önkormányzatnak, jelenleg magánszemély tulajdonában van. 
Szabályozottabbá lehetne így tenni a teret. Kérem a testületet, hogy hatalmazzanak fel 
tárgyalások lefolytatására. 
 
A képviselő-testület egyetért a javaslattal, felhatalmazza a polgármestert ezügyben tárgyalások 
lefolytatására. 
 
k.) Szintai Építő Kft iparűzési adó mentesség kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: A szennyvízcsatorna beruházás alkalmával a településen 
dolgozó egyik kivitelező cég, a Szintai Építő Kft azzal a kérelemmel fordult az önkormányzat 
felé, hogy mentesítsük őt az iparűzési adó fizetése alól, arra hivatkozva, hogy sokat segített a 
kivitelezés alkalmával a településnek. Úgy gondolom nem volt olyan mértékű segítség 
részükről, hogy elengedhetnénk pár százezer forint mértékű iparűzési adót, illetve mi is viszont 
segítettünk nekik. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
87/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Szintai Építő Kft helyi iparűzési 
adó elengedése tárgyában előterjesztett kérelmét elutasítja.  

 
            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
l.) Közérdekű munkavégzés 
 
Szabó Mihály polgármester: Megkerestek a Gyámügyi és Igazságügyi Főosztálytól 
Salgótarjánból, hogy tudunk-e foglalkoztatni közérdekű munkára Jónás Tibor nevű személyt. 
Több olyan bűncselekmény miatt kiszabott büntetését közérdekű munkával letölthetné, mert 
ezek már a szabálysértést meghaladják. Nem igazán lenne szerencsés, nálunk csak 
szabálysértés ledolgozására és elsősorban palotási lakosok részére van lehetőség. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A közérdekű munka felügyeletére nincs külön személy, aki ezt a 
feladatot el tudná látni. 
 
m.) Befektetőkkel, vállalkozókkal egyeztetések 
 
Szabó Mihály polgármester: Több befektetővel, vállalkozóval egyeztettem már, egyre inkább 
jellemző lesz az, hogy székhelyet szeretnének létesíteni Palotáson. Székhelylétesítés után 
előfordulhat, hogy telephelyet is létesítenének, adózás szempontjából ez előnyt jelenthetne a 
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településnek, valamint munkahelyteremtésről is szó lehet. Még nagyon képlékeny a dolog, de 
mivel a szabad vállalkozási zónában vagyunk, ezért mindenképpen elébe kell menni a 
dolgoknak. Javaslom, hogy székhely létesítéséhez járuljunk hozzá. Konkrétan akivel eddig 
tárgyaltam, ő varroda létesítésében gondolkodik, szeretne pályázatot benyújtani, melyhez 
mindenképpen kell egy székhely.  
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Székhely biztosítására valamilyen épületet kell biztosítanunk. 
 
Szabó Mihály polgármester: Akár az önkormányzatot is megadhatjuk, hogy létesítsenek 
székhelyet. Ehhez egy testületi döntés szükséges, hogy ebbe az ingatlanba, ami az 
önkormányzat tulajdonát képezi székhelyet létesíthessenek. És a testület meghatalmaz, hogy a 
hozzájárulást megadhassam. Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Palotás, Kossuth út 1. 
ingatlanra székhely létesítést engedélyezzen. 
 
A képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

88/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező 3042 Palotás, Kossuth út 1. szám alatti ingatlanon 
cégek, vállalkozások székhelyet létesíthessenek. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a székhely létesítéséhez az 
önkormányzat képviseletében a hozzájáruló nyilatkozatot megadja. 

 
            Határidő: értelemszerűen 
            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
Szabó Mihály polgármester: Van még egy másik konkrét megkeresés Migály László az Euro 
Motors Autóház Kft., Flottapartner Kft. részére, valamint még egy további cég részére 
fióktelephelyet létesítene Palotáson. Ezáltal a cégek iparűzési adójának egy részét, illetve a 
gépjárműállományra, mely jelenleg 110 gépkocsiból áll, kivetendő teljesítményadót a 
településnek fizetnék. Felvetődött annak a lehetősége, hogy az önkormányzat fióktelephelyet 
biztosítson részére a Palotás, Bajcsy-Zs. út 2. szám alatt, ahol jelenleg is tevékenykedik cégük, 
a Medi Mig Kft. és a Tres Medic Bt.  
 
A képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

89/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező 3042 Palotás, Bajcsy-Zsilinszky út 2. szám alatti 
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ingatlanon az Euro Motors Autóház Kft és a Flottapartner Kft fióktelepet 
létesíthessenek. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a fióktelep létesítéséhez az 
önkormányzat képviseletében a hozzájáruló nyilatkozatot megadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 

            Felelős: Szabó Mihály polgármester 
 
 
n.) Palotási Polgárőr Egyesület részére visszatérítendő támogatás biztosítása  
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom a Palotási Polgárőr Egyesület részére 5.734.686  Ft 
visszatérítendő támogatás biztosítását, Suzuki Vitara terepjáró beszerzésére benyújtott 
eredményes pályázat megvalósításához, annak utófinanszírozása miatt. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

90/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testülete a Palotási Polgárőr Egyesület (3042 Palotás, Kossuth út 1.) a 
Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelet alapján, a 
vidéki gazdaság és lakosság számára nyújtott alapszolgáltatások fejlesztésére 2015-től 
igénybe vehető támogatások jogcímre – terepjáró beszerzésére -  benyújtott eredményes 
pályázata megvalósítását – annak utófinanszírozása miatt -  visszatérítendő  támogatás 
formájában 5.734.686  Ft összeggel támogatja. 
Felhatalmazza továbbá a Képviselő-testület a polgármestert a visszatérítendő 
támogatási szerződés megkötésére.  
A támogatás utalásának feltétele a szervezet 2014. évi beszámolójának bírósági letétbe 
helyezésének igazolása. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

                       dr. Tóth Gabriella jegyző 
 

 
o.) Év települése pályázat 
 
Szabó Mihály polgármester: Év települése pályázatra lehet jelentkezni szeptember 30-ig. 
Erre a versenyre olyan településnek kell pályázni, akik maguk is úgy érzik, hogy ők a 
legjobbak. Nekem az a véleményem, hogy most ne pályázzunk, sokkal szebb települések 
vannak, mint jelenleg Palotás. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal. 
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p.) Műfüves pályázat 
 
Szabó Mihály polgármester: Országos program került kiírásra, műfüves pályákat lehet 
létesíteni, 40x60 m-es, illetve élőfüves pályát 20x40 m-es és 111x72 m-es méretűt, viszont az 
önerő ennek a pályaépítésnek a 30%-a, ez 9,5 millió forintot jelentene, amit véleményem 
szerint nem tudunk bevállalni. 
 
A Képviselő-testület egyhangúlag egyetértését fejezte ki. 
 
q.) Biogazdálkodás, zöldhulladék hasznosítás és komposztálás tanfolyam 
 
Szabó Mihály polgármester: Egy újabb 120 órás képzés indul a településen Biogazdálkodás, 
zöldhulladék hasznosítás és komposztálás címmel, ehhez kérem a testület hozzájárulását, hogy 
újabb terembérleti szerződést kössünk. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

91/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Türr István Képző és Kutató 
Intézettel a Községháza tanácskozó termére 2.500 Ft/óra terembérleti díjjal kötendő 
szerződéshez hozzájárul, és felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
  
Felelős: Szabó Mihály polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
r.) Ifjúsági Vöröskereszt önkormányzati támogatás elszámolás 
 
Szabó Mihály polgármester: A civil szervezetek támogatásának elszámolásakor a Palotási 
Ifjúsági Vöröskereszt részére határozattal engedélyeztük, hogy később nyújtsák be az 
elszámolást. Megérkezett a Nógrád Megyei Szervezettől a fennmaradó 30.000.-Ft-ról való 
elszámolás, a számlamásolatokat csatolták. Kérem, hogy fogadjuk el a támogatás elszámolását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

92/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. évben támogatott 
Vöröskereszt Nógrád Megyei Szervezete Palotás Ifjúsági Vöröskereszt elszámolását 
elfogadja. 
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Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 
s.) Művelődési Ház vagyonmegosztás ügye 
 
Szabó Mihály polgármester: A vagyonmegosztásról szóló döntésünket április hónapban 
megküldtük Héhalom Község Önkormányzata részére, szóban és írásban már többször kértem 
tőlük, most megérkezett a határozatuk, melyet 2015. május hónapban hoztak, mely szerint 
Héhalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Mihályfi Ernő Művelődési Ház és 
Könyvtár Héhalom Község Önkormányzatát képező 29/100 tulajdoni hányadát a közös 
megegyezéssel készített ingatlanra vonatkozó értékbecslés alapján Palotás Község 
Önkormányzata részére a tulajdoni hányad szerint számított eladási áron kívánja értékesíteni. 
Következő ülésre ezt gondoljuk át és  térjünk vissza rá. 
 
t.) Palotási Általános Iskola intézményi tanácsába delegált önkormányzati képviselő  
     megválasztása 
 
Szabó Mihály polgármester: Siposné Kiss Mónika képviselő bejelentette, hogy lemond 
Iskolai Intézményi Tanácsi tagságáról. Helyette új tag delegálása szükséges, javaslom Uhrin 
János képviselő delegálását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

93/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Palotási Általános Iskola 
Intézményi Tanácsába Uhrin János önkormányzati képviselőt delegálja. 

 
Komáromi Tibor alpolgármester: Úgy emlékszem korábban Siposné Kiss Mónikát 
javasoltuk az Óvodai Intézményfenntartó Társulási tanácsba tagként, elhangzott az, hogy 
összeférhetetlen. 
 
Szabó Mihály polgármester: Nem arról volt szó, hogy összeférhetetlen lenne, hanem azt 
mondtuk, hogy nem szerencsés, ha az Óvodai Intézményfenntartó Társulásban egy másik 
intézménynek a vezetője vesz részt. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Én mondtam, hogy nem lenne szerencsés Siposné Kiss Mónika 
delegálása, mivel egy másik település óvodájának az intézményvezetője. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Nekem az a véleményem, hogy egy szakember, aki egy 
másik intézménynek a vezetője sokkal nagyobb rálátással rendelkezik, mint egy laikus 
személy, aki bekerül egy társulásba, ez csak pozitívumként hathat a társulásra.  
 
Szabó Mihály polgármester: Akkor döntött a testület erről. 
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Komáromi Tibor alpolgármester: Akkor úgy gondolom azért döntött így a testület, mert az 
volt mondva, hogy összeférhetetlen, mert intézményvezető.  
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Ilyen nem hangzott el, az biztos, én is azt mondtam, hogy nem 
biztos, hogy szerencsés, ahogy polgármester úr is fogalmazott. Továbbá az alakuló ülésen azt 
mondtam, hogy nem áll fenn összeférhetetlenség esetében, tekintettel arra, hogy 
önkormányzati alkalmazott Szarvasgedén és intézményvezető, nem zárja ki, hogy képviselő-
testületi tag legyen Palotás településen. 
 
u.) Palotási Hírek szerkesztőbizottságába tag delegálása 
 
Szabó Mihály polgármester: A Palotási Hírek Szerkesztőbizottságába is szerencsés lenne egy 
képviselő delegálása. Az elmúlt években a testületből Medgyesi József és Vinczéné Pálinkás 
Erika alpolgármesterek voltak a szerkesztőbizottság tagjai.  
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Negyedévente van szerkesztőbizottsági ülés, nagyon jó lenne, ha 
rajtam kívül más is jelen lenne, nemcsak az én feladatom lenne a Palotási Hírekben az aktuális 
hírek összeszedése és megírása, ami a testületi ülésen elhangzik és amiről döntés születik. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Nem szeretnék olyat vállalni, amit nem tudok ellátni. Én 
írni nem fogok. Vannak feladatok, nagyon szívesen részt veszek, segítek, ez nem 
alpolgármesteri feladat. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az alpolgármester a polgármester segítésére, a polgármester 
által megbízott feladatokat látja el. Nem fontos írni, csak segíteni a témákat összeszedni, mi az 
amiről írjunk, ami aktuális, az intézményektől cikkeket kérni, összeállítani mi legyen az 
aktuális számban. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A Palotási Hírek önkormányzat kiadvány és most abban a 
helyzetben vagyunk, hogy a Művelődési Ház részéről van a szerkesztőbizottságban Vinczéné 
Pálinkás Erika és Polonkai Katalin, az óvodából Vidáné Zachar Ildikó, én pedig a közös hivatal 
részéről, az önkormányzat részéről pedig jelenleg nincs senki.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Én elvállalom, de javaslom, hogy legyen még egy fő az 
önkormányzattól.  
 
Szabó Mihály polgármester: A testületből volt mindig tag, és az elmúlt időszakig az 
alpolgármesterek vettek ebben részt. Javaslom, hogy az önkormányzatot a Palotási Hírek 
Szerkesztőbizottságában Komáromi Tibor alpolgármester képviselje. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

94/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Komáromi Tibor alpolgármestert 
bízza meg a Palotási Hírek Szerkesztőbizottságának tagjaként. 
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v.) Szennyvízberuházással kapcsolatos problémák 
 
Szabó Mihály polgármester: Szennyvízbekötések kapcsán egyre több gond, probléma 
jelentkezett, Horgászegyesületnek is volt egy kérelme, melyet továbbítottunk, a műszaki 
ellenőr kint volt a helyszínen. A kivitelező cég kap egy határidőt, hogy a hiányosságokat 
végezzék el, minden olyan dolgot ami a szennyvízberuházással kapcsolatos október közepéig 
ígérték rendezni. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Ezt tolmácsolni fogom a Horgászegyesület vezetősége 
felé, de ha lesz egy konkrét időpont arról írásban kérném a tájékoztatást. 
 
w.) Héhalom Önkéntes Tűzoltóság megalakítása 
 
Szabó Mihály polgármester: Mai napon Héhalomban önkéntes tűzoltóság létrehozásáról 
tárgyalnak. Egy önkéntes tűzoltó egyesületet szeretnének létrehozni, hogy katasztrófahelyzet, 
tűz esetén gyorsabban ki tudjanak jönni a térségbe, Héhalomban lenne a székhely. Célszerű 
lenne nekünk ezt elviekben támogatni, hogy gyakorlatban mit jelent, szükséges-e pénzbeli 
támogatás, arról még nem tájékoztattak, de következő testületi ülésre amennyiben már több 
információval rendelkezem behoznám mint napirendet.  
 
A képviselő-testület elviekben támogatja az önkéntes tűzoltó egyesület létrehozását. 
 
x.) Megyenap 
 
Szabó Mihály polgármester: A Megyenap szervezése 1,5 hónappal ezelőtt kezdődött, 
felkértek minket, hogy vegyünk részt, akkor úgy beszéltük meg, hogy három sátorral jelen 
leszünk és mindenképpen ragaszkodtak ahhoz, hogy a nógrádikumok vegyenek részt. 
Legnagyobb sajnálatomra Komáromi Tibor, mint a Horgászegyesület elnöke jelezte, hogy nem 
tudnak részt venni. Ez nagyon kellemetlen számomra. Megértem az érveket, hogy nincs ember, 
aki főzzön, de Nógrád megyei rendezvény, Nógrád Megyei Közgyűlés kért fel minket, 
jeleztük, hogy részt tudunk venni és utolsó pillanatban lemondjuk, ez nagyon kellemetlen. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Én már megtettem, beszéltem a titkársággal, azt mondták 
nem olyan nagy gond, megértették a problémát. Nem tudom bevállalni. 
 
Szabó Mihály polgármester: Kérem a testület véleményét, én ilyen kellemetlen helyzetben 
még nem voltam, Palotásra ez nem jellemző, hogy valamit megígérünk és utána lemondjuk. 
Meg kell oldani, részt kell venni a rendezvényen.  
 
Uhrin János képviselő: Almási Lajos képviselővel együtt vállaljuk, hogy elmegyünk a 
rendezvényre és elkészítjük a halászlevet is. 
 
y.) Szociális szövetkezetből való kilépés 
 
Szabó Mihály polgármester: A Szövetkezet részéről megkerestek, hogy úgy látják, hogy nem 
lesz működőképes. A hozzájárulásunkat adtuk és beléptünk a szövetkezetbe, azt javasolják, 
hogy döntsünk arról, hogy kilépünk. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
95/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a szociális szövetkezetből való 
kilépésről az alábbi határozatot hozza: 
Palotás Község Önkormányzata (3042 Palotás, Kossuth út 1.) kilép az Aktívan a 
Munkáért Szociális Szövetkezetből (2173 Kartal, Mártírok útja 31.). 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
z.) Palotás Község Önkormányzata Esélyegyenlőségi Terv (2015-2020) elfogadása 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom palotás Önkormányzat 2015-2020. évekre szóló 
Esélyegyenlőségi tervének a mellékelt tartalom szerinti elfogadását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 
96/2015.(IX.17.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Palotás Község Önkormányzata 
Esélyegyenlőségi Tervét (2015-2020) a mellékelt tartalommal elfogadja. 

 
Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester: Az Émász az elmúlt időszakban 18 faoszlopot cserélt ki a 
településen. Mai napon jöttek földet eltakarítani. Ha a vezeték fölé 2 m-el nő a fa, azt le kell 
vágniuk, ezeket a mai napon elkezdték. 
Általános Iskola bejárati burkolatának cseréje Uhrin János képviselő jóvoltából, tiszteletdíjának 
felajánlásából elkészült. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Mikorra várható, hogy doktor úr átköltözik az új orvosi 
rendelőbe? 
Utak javítását mindenképpen meg kellene oldani még téli időszak előtt, a megsüllyedéseket ki 
kell javítani a Penta Kft-nek. 
Beszéltünk arról, hogy a Hatvani kórház lenne a területileg illetékes kórház, történt-e lépés ez 
ügyben? 
 
Szabó Mihály polgármester: Október előtt biztos, hogy nem tud átköltözni. A szükséges 
engedélyek beszerzése folyamatban van, a használatbavételi engedély megszerzése után a 
háziorvossal egyeztetünk, majd pontosítjuk az új orvosi rendelő üzembe helyezési időpontját. 
A pontos időpontot még nem tudom megmondani október 10-ig kapnak haladékot az utak 
helyreállítására. 
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A Hatvani Kórházhoz való csatlakozással kapcsolatban egyeztetések már történtek, még 
egyenlőre pozitívum nincs, folytatom a tárgyalásokat. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester megköszöni a 
képviselők jelenlétét, a testületi ülést bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                            jegyző 


